
 

Referat styremøte Hedmark Elghundklubb 

06. mars 2025 kl. 18.30 

Sted: Teams 

 

Tilstede: Kjell Erik, Erik, Tony, Stian, Olaf, Amalie, Olaug, Anniken og Jon Arne  

___________________________________________________________________________ 

3/25 Status komiteer 

Kasserer v/Olaf:  

Regnskapet er ajour per dags dato. Moms for første termin er sendt inn. 

 

Løshundkomiteen v/Tony:  

Hatt evalueringsmøte nå i mars etter endt sesong, hvor alle dommere som hadde mulighet 

til å være med ble med. Dette ble en hybridløsning med fysisk oppmøte som opprinnelig var 

planlagt, og ble Teams i tillegg. Det var i overkant 30 dommere med noe som var veldig bra. 

Gått gjennom ulike ting etter sesong 24/25, og begynt å legge planer for 25/26 sesongen.  

 

Utstillingskomiteen v/Olaug 

Utstilling på Vang gjennomført. Framover planlegges utstillingene som kommer, det er Rena 

først ut den 3. mai, så kommer utstillinga på Eidskog 15. juni.  

 

Sporprøver v/Stian:  

Åpna opp for samlaprøve den 15. juni. Det har allerede begynt å komme inn påmeldinger til 

denne prøva.  

 

Bandhundkomiteen v/Erik: 

Henta inn tilbud på lokasjon til båndhundkurs, for å finne en egnet plass til det. Dette vil bli 

gjennomført i juli måned.  

 

  



 
4/25 RS 2025 

Bekjentgjørelsen for RS2025 har kommet, og styret begynner å se på kabalen for hvem som 

har mulighet til å reise. Styret er utgangspunktet, og så se på aktuelle kandidater i tillegg for 

å fylle antallet da vi har mulighet til å stille med 11 stk.  

 

5/25 Medlemsdag 2025 

Denne blir i 2025 13. september, i Trysil. Her vil vi avholde klubbmesterskap for spor, bånd 

og løshund.  

 

6/25 Avsetning til samleprøver spor og bånd 

Gjøre en satsning på samleprøver for utstilling, bånd og spor ved å å kunne ha litt penger til 

eventuelt innkjøp av mer premier som kan brukes på disse arrangementene.  

 

7/25 Teams og styreoversikt 

Gjennomgang av systemer vi som klubb bruker, hvor vi muligens aktivt går mer over til å 

bruke Teams som verktøy for å holde orden i klubben. Dette vil bidra til en jevnere flyt ved 

styre-skifter og lignende. I tillegg konkretisere tydeligere hva de ulike medlemmene gjør i 

styret, så dette også er med på å gjøre flyten bedre år til år.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


